
Akademický senát Univerzity Pardubice, Studentská 95, Pardubice 532 10                                         1 

 

 

 

 

Č. j.: KaRek/0018/2022 

 

Akademický senát Univerzity Pardubice 

 

Z Á P I S 

z 16. zasedání Akademického senátu Univerzity Pardubice, 

konaného dne 15. března 2022 v zasedací místnosti rektorátu 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 22 senátorů z celkového počtu 39 (viz příloha).  

 

Program zasedání: 

 

1. Schválení skrutátorů zasedání. 

2. Schválení programu zasedání. 

3. Informace o činnosti předsednictva Akademického senátu Univerzity Pardubice. 

4. Předchozí souhlas k odvolání a jmenování členů Vědecké rady Univerzity Pardubice. 

5. Žádost o vyjádření Akademického senátu Univerzity Pardubice k právním jednáním, 

kterými Univerzita Pardubice hodlá zřídit služebnosti k nemovitým věcem 

ve vlastnictví Univerzity Pardubice. 

6. Návrh Volebního řádu Akademického senátu Fakulty ekonomicko-správní Univerzity 

Pardubice 

7. Návrh Volebního řádu Akademického senátu Fakulty chemicko-technologické 

Univerzity Pardubice. 

8. Návrh Jednacího řádu Akademického senátu Fakulty chemicko-technologické 

Univerzity Pardubice. 

9. Různé. 

Na začátku zasedání bylo přítomno 22 senátorů. 

Předseda Akademického senátu Univerzity Pardubice (dále jen „AS UPCE“), 

Ing. Petr Bělina, Ph.D., zahájil 16. zasedání AS UPCE, přivítal přítomné senátory a senátorky. 

Předseda dr. Bělina informoval o personální změně mezi senátory. Ke dni 27. února 2022 

rezignoval na post senátora pan doc. Ing. Tomáš Brandejský, Dr., který byl senátorem 

za Fakultu elektrotechniky a informatiky UPCE. Podle výsledku voleb do AS UPCE v roce 

2019 byla oslovena náhradnice Ing. Monika Borkovcová, Ph.D., která nominaci přijala a stala 

se senátorkou za Fakultu elektrotechniky a informatiky. 

1. Schválení skrutátorů zasedání. 

Navržení skrutátoři pro toto zasedání Ing. Nina Kudláčková, Ph.D., Ing. Eliška Matušková 

a Bc. Petr Leinweber byli schváleni následným hlasováním.  

Hlasování se účastnilo 22 senátorů. 

Výsledek hlasování: 20 PRO, 0 PROTI, 2 SE ZDRŽELI. 
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2. Schválení programu zasedání. 

Dr. Bělina seznámil přítomné senátory s programem 16. zasedání a otevřel diskusi. 

K navrženému programu nebyly vzneseny žádné připomínky. Předseda dr. Bělina vyzval 

senátory k hlasování.  

Hlasování se účastnilo 22 senátorů. 

Výsledek hlasování: 22 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

Program zasedání byl schválen.  

3. Informace o činnosti předsednictva Akademického senátu Univerzity Pardubice. 

Předseda AS UPCE dr. Bělina informoval senátory, že program zasedání byl před vlastním 

jednáním písemně schválen předsednictvem. Dále informoval o schůzce předsednictva, která 

se konala dne 7. 3. 2022. Na schůzce si předsednictvo vyměnilo informace o projednávaných 

materiálech a průběhu jejich projednávání s vedením univerzity a v komisích AS UPCE, 

diskutovalo počet senátorů AS UPCE v budoucnosti, projednalo a schválilo plán zasedání 

AS UPCE pro rok 2022. 

K tomuto bodu neproběhla žádná diskuse. 

4. Předchozí souhlas k odvolání a jmenování členů Vědecké rady Univerzity Pardubice. 

Úvodní slovo k tomuto bodu přednesl rektor prof. Čapek, který uvedl, že představení 

jednotlivých nominovaných kandidátů na členy Vědecké rady Univerzity Pardubice (dále jen 

„VR UPCE“) obdrželi senátoři v příloze před vlastním jednáním AS UPCE. Rektor prof. Čapek 

požádal o předchozí souhlas k odvolání všech současných členů VR UPCE a zároveň požádal 

AS UPCE o předchozí souhlas ke jmenování nových členů VR UPCE. 

Nominace byla s navrženými kandidáty projednána a návrh složení VR UPCE pro nové funkční 

období byl projednán a odsouhlasen také vedením univerzity.  

Po udělení předchozího souhlasu od AS UPCE ke jmenování členů VR UPCE budou tito 

členové neprodleně jmenováni pro další období.  

Dr. Bělina zodpověděl dotazy o postupu hlasování senátorům doc. Fischerovi a Mgr. Culkové 

a rozhodl o pořadí hlasování s ohledem na nízkou účast senátorů na zasedání. 

K návrhu o jmenování členů VR UPCE proběhlo tajné hlasování. Dr. Bělina požádal 

skrutátory o zajištění průběhu volby. Skrutátoři provedli sčítání hlasů o jmenování nových 

členů VR UPCE s následujícím výsledkem: 
 

Interní členové   
doc. Ing. Petra Bajerová, Ph.D. Univerzita Pardubice 21/0/11 

doc. Ing. Liběna Černohorská, Ph.D.  Univerzita Pardubice 21/0/1 

doc. Ing. Petr Doležel, Ph.D. Univerzita Pardubice 22/0/0 

prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc. Univerzita Pardubice, FZS 22/0/0 

doc. Ing. Jana Holá, Ph.D.  Univerzita Pardubice, FZS 22/0/0 

prof. Ing. Petr Kalenda, CSc. Univerzita Pardubice, FChT 17/3/2 

doc. Ing. Jitka Komárková, Ph.D. Univerzita Pardubice, FES 22/0/0 

doc. Mgr. Jiří Kubeš, Ph.D.  Univerzita Pardubice, FF 21/1/0 

prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc. Univerzita Pardubice, FF 22/0/0 

                                                 
1 kladné hlasy / záporné hlasy / zdržel se hlasování 
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prof. Ing. Miroslav Ludwig, CSc. Univerzita Pardubice, FChT 18/3/1 

prof. Ing. Jiří Málek, DrSc. Univerzita Pardubice, FChT 22/0/0 

prof. Ing. Petr Mikulášek, CSc. Univerzita Pardubice, FChT 21/0/1 

prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D. Univerzita Pardubice, DFJP 20/1/1 

prof. Ing. Petr Němec, Ph.D. Univerzita Pardubice, FChT 21/0/1 

Ing. Zdeněk Němec, Ph.D. Univerzita Pardubice, FEI 22/0/0 

doc. Mgr. Pavel Panoch, Ph.D. Univerzita Pardubice, FF 20/1/1 

doc. Ing. Ladislav Řoutil, Ph.D. Univerzita Pardubice, DFJP 22/0/0 

prof. Ing. Eva Schmidová, Ph.D. Univerzita Pardubice, DFJP 22/0/0 

Mgr. BcA. Radomír Slovik Univerzita Pardubice, FR 22/0/0 

prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D.  Univerzita Pardubice, FES 22/0/0 

doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D. Univerzita Pardubice, DFJP 22/0/0 

prof. PhDr. Petr Vorel, CSc. Univerzita Pardubice, FF 19/3/0 

   

Externí členové   
doc. RNDr. Miroslav Brzezina, CSc. Technická univerzita v Liberci 22/0/0 

doc. Dr. Ing. Michal Ďurovič Vysoká škola chemicko-technologická v Praze 22/0/0 

prof. Ing. Miroslav Fikar, DrSc. 

Slovenská technická univerzita v Bratislave, 

Fakulta chemickej a potravinárskej technológie 22/0/0 
prof. RNDr. Libor Grubhoffer, CSc., Hon. 

D. Sc. 

Biologické centrum Akademie věd ČR, České 

Budějovice 22/0/0 

prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, Ph.D. 

Univerzita Hradec Králové, Fakulta informatiky a 

managementu 22/0/0 

prof. PhDr. Bohumil Jiroušek, Dr. Jihočeská univerzita v Českých Budějovicích 22/0/0 

prof. MUDr. Jiří Manďák, Ph.D. 

Univerzita Karlova, Lékařská fakulta v Hradci 

Králové 22/0/0 

prof. PhDr. František Ochrana, DrSc. Univerzita Karlova, Fakulta sociálních věd 22/0/0 

prof. PhDr. Jaroslav Pánek, DrSc. Historický ústav Akademie věd ČR, Praha 22/0/0 

doc. MgA. Adam Pokorný, Ph.D. 

Národní galerie v Praze, Akademie výtvarných 

umění v Praze 22/0/0 

prof. Ing. Milan Pospíšil, CSc. Vysoká škola chemicko-technologická v Praze 22/0/0 

prof. Ing. Ondřej Přibyl, Ph.D. 

České vysoké učení technické v Praze, Fakulta 

dopravní 22/0/0 

doc. PharmDr. Jaroslav Roh, Ph.D. 

Farmaceutická fakulta Univerzity Karlovy v 

Hradci Králové 22/0/0 

prof. Ing. Petr Sáha, CSc. Univerzita Tomáše Bati ve Zlíně 22/0/0 

prof. Ing. Martin Weiter, Ph.D. Vysoké učení technické v Brně, Fakulta chemická 22/0/0 

K návrhu o odvolání členů VR UPCE proběhlo tajné hlasování. Dr. Bělina požádal skrutátory 

o zajištění průběhu volby. Skrutátoři provedli sčítání hlasů o odvolání současných členů VR 

UPCE s následujícím výsledkem: 

Interní členové   

prof. Ing. Jan Čapek, CSc. Univerzita Pardubice, FES 22/0/02 

prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. Univerzita Pardubice, FChT 20/1/1 

doc. Ing. Aleš Filip, CSc. Univerzita Pardubice, FEI 22/0/0 

prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc. Univerzita Pardubice, FZS 19/3/0 

doc. Ing. Jana Holá, Ph.D. Univerzita Pardubice, FZS 19/3/0 

                                                 
2 kladné hlasy / záporné hlasy / zdržel se hlasování 
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prof. Ing. Petr Kalenda, CSc. Univerzita Pardubice, FChT 14/8/0 

Ing. Andrea Koblížková, Ph.D. Univerzita Pardubice, Jazykové centrum 22/0/0 

doc. Ing. Ivana Kraftová, CSc. Univerzita Pardubice, FES 21/0/1 

doc. Mgr. Jiří Kubeš, Ph.D. Univerzita Pardubice, FF 19/2/1 

prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc. Univerzita Pardubice, FF 19/3/0 

prof. Ing. Miroslav Ludwig, CSc. Univerzita Pardubice, FChT 16/6/0 

prof. Ing. Jaroslav Menčík, CSc. Univerzita Pardubice, DFJP 21/0/1 

prof. Ing. Petr Mikulášek, CSc. Univerzita Pardubice, FChT 19/3/0 

prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D. Univerzita Pardubice, DFJP 19/3/0 

prof. Ing. Petr Němec, Ph.D. Univerzita Pardubice, FChT 20/2/0 

Ing. Zdeněk Němec, Ph.D. Univerzita Pardubice, FEI 20/2/0 

prof. Ing. Eva Schmidová, PhD. Univerzita Pardubice, DFJP 20/2/0 

Mgr. BcA. Radomír Slovik Univerzita Pardubice, FR 20/2/0 

prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D. Univerzita Pardubice, FES 20/2/0 

doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D. Univerzita Pardubice, DFJP 19/3/0 

prof. PhDr. Petr Vorel, CSc. Univerzita Pardubice, FF 21/1/0 

   

Externí členové   
doc. RNDr. Miroslav Brzezina, CSc. Technická univerzita v Liberci 20/2/0 

doc. Dr. Ing. Michal Ďurovič Vysoká škola chemicko-technologická v Praze 20/2/0 

prof. RNDr. Libor Grubhoffer, CSc. Biologické centrum AV ČR, v.v.i. 19/2/1 

prof. RNDr. Josef Hynek, MBA, Ph.D. Univerzita Hradec Králové 20/2/0 

prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D. Univerzita Hradec Králové 21/0/1 

prof. Ing. Jozef Majerčák, PhD. Žilinská univerzita v Žiline 22/0/0 

prof. MUDr. Jiří Manďák, Ph.D. 
Univerzita Karlova, Lékařská fakulta v Hradci 

Králové 20/2/0 

prof. Ing. Karel Melzoch, CSc. Vysoká škola chemicko-technologická v Praze 22/0/0 

prof. PhDr. František Ochrana, DrSc. Fakulta sociálních věd, Univerzita Karlova 20/2/0 

prof. PhDr. Jaroslav Pánek, DrSc. Historický ústav AV ČR, v. v. i. 20/2/0 

prof. Ing. Oldřich Pytela, DrSc. Univerzita Pardubice 21/1/0 

prof. PhDr. Ing. Jan Royt, Ph.D. Univerzita Karlova 22/0/0 

prof. Ing. Petr Sáha, CSc. Univerzita Tomáše Bati ve Zlíně 20/2/0 

prof. PharmDr. Tomáš Šimůnek, Ph.D. 
Univerzita Karlova, Farmaceutická fakulta v Hradci 

Králové 22/0/0 

prof. RNDr. Ing. Petr Štěpánek, CSc. Vysoké učení technické v Brně 22/0/0 

doc. MgA. Tomáš Vaněk Akademie výtvarných umění v Praze  

V 15:00 hodin opustil zasedání senátor Mgr. Jan Pospíchal, Ph.D. 

Návrh na usnesení ke jmenování členů VR UPCE:  

Akademický senát Univerzity Pardubice dává rektorovi předchozí souhlas ke jmenování členů 

Vědecké rady Univerzity Pardubice v předloženém složení dle Přílohy č. 2, vyjma navržených 

členů, kteří nezískali nadpoloviční počet hlasů všech senátorů v tajném hlasování.  

Hlasování se účastnilo 21 senátorů. 

Hlasování: 19 PRO, 0 PROTI, 2 SE ZDRŽELI. 

Dr. Bělina konstatoval, že návrh usnesení nebyl přijat. 
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Návrh na usnesení k odvolání členů VR UPCE:  

Akademický senát Univerzity Pardubice dává rektorovi předchozí souhlas k odvolání členů 

Vědecké rady Univerzity Pardubice v předloženém složení dle Přílohy č. 1, vyjma navržených 

členů, kteří nezískali nadpoloviční počet hlasů všech senátorů v tajném hlasování.  

Hlasování se účastnilo 21 senátorů. 

Hlasování: 12 PRO, 5 PROTI, 4 SE ZDRŽELI. 

Dr. Bělina konstatoval, že návrh usnesení nebyl přijat. 

Rektor prof. Čapek vyjádřil své zklamání z velmi nízké účasti senátorů na zasedání.  

5. Žádost o vyjádření Akademického senátu Univerzity Pardubice k právním jednáním, 

kterými Univerzita Pardubice hodlá zřídit služebnosti k nemovitým věcem ve vlastnictví 

Univerzity Pardubice. 

Slova se ujal rektor prof. Čapek, který uvedl, že návrh je předkládán ve smyslu § 9 odst. 2 písm. 

c) zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon 

o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů. 

Rektor prof. Čapek předal slovo kvestorovi Ing. Gabrielovi.  

Kvestor Ing. Gabriel uvedl, že Statutární město Pardubice žádá o uzavření Smlouvy 

o smlouvě budoucí o zřízení služebností mezi Univerzitou Pardubice coby budoucím povinným 

a Statutárním městem Pardubice coby budoucím oprávněným, spočívajících v právu budoucího 

oprávněného vybudovat a trvale umístit na pozemcích Univerzity Pardubice, označených jako 

p. p. č. 3647/38, p. p. č. 3794/1 a p. p. č. 3741/11, vše v obci Pardubice a k. ú. Pardubice, 

zapsaných v katastru nemovitostí na listu vlastnictví č. 13034, vedených Katastrálním úřadem 

pro Pardubický kraj, katastrální pracoviště Pardubice (dále jen „povinné nemovitosti“), stavby 

(„oprávněné nemovitosti“), jejichž bližší specifikace je uvedena v podkladových materiálech, 

které byly senátorům zaslány před vlastním jednáním AS UPCE.  

Důvodem pro zatížení povinných nemovitostí služebnostmi je realizace stavby „Terminál 

univerzita“.  

Služebnosti jsou zřizovány na dobu neurčitou a úplatně. Jednorázová úplata za zřízení 

služebností bude dohodnuta jako pětinásobek ročního užitku za 1 m2 plochy služebností. Roční 

užitek bude sjednán ve výši 35,- Kč/m2 plochy služebností. K této částce bude připočtena daň 

z přidané hodnoty dle zákonné sazby platné ke dni uskutečnění platby.  

Předsedkyně Ekonomické komise AS UPCE dr. Kudláčková uvedla, že ekonomická komise 

doporučuje vyjádřit souhlas k právním jednáním, kterými Univerzita Pardubice hodlá zřídit 

služebnosti na pozemcích Univerzity Pardubice označených jako p. p. č. 3647/38, 

p. p. č. 3794/1 a p. p. č. 3741/11, vše v obci Pardubice a k. ú. Pardubice, zapsaných v katastru 

nemovitostí na listu vlastnictví č. 13034, vedených Katastrálním úřadem pro Pardubický kraj, 

katastrální pracoviště Pardubice, ve prospěch Statutárního města Pardubice, spočívající v právu 

vybudovat a trvale umístit na shora uvedených povinných nemovitostech oprávněné 

nemovitosti.“ 

V 15:30 hodin opustila zasedání senátorka Mgr. Věra Culková. 

K tomuto bodu proběhla diskuse, ve které vystoupili s dotazy Ing. Šlapák a dr. Bělina. Dotazy 

zodpověděl prof. Čapek a Ing. Gabriel. Diskuse se především týkala budoucího výhledu 

univerzity při nakládání s dotčenými pozemky. 
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Návrh na usnesení:  

Akademický senát vyjadřuje souhlas k právním jednáním, kterými Univerzita Pardubice hodlá 

zřídit služebnosti na pozemcích Univerzity Pardubice označených jako p. p. č. 3647/38, 

p. p. č. 3794/1 a p. p. č. 3741/11, vše v obci Pardubice a k. ú. Pardubice, zapsaných v katastru 

nemovitostí na listu vlastnictví č. 13034, vedených Katastrálním úřadem pro Pardubický kraj, 

katastrální pracoviště Pardubice, ve prospěch Statutárního města Pardubice, spočívající v právu 

vybudovat a trvale umístit na shora uvedených povinných nemovitostech oprávněné 

nemovitosti. 

Hlasování se účastnilo 20 senátorů. 

Hlasování: 20 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

Dr. Bělina konstatoval, že návrh usnesení byl přijat.  

6. Návrh Volebního řádu Akademického senátu Fakulty ekonomicko-správní Univerzity 

Pardubice. 

Předseda AS FES dr. Šmíd se ujal slova a představil návrh Volebního řádu AS FES UPCE. 

Po formální stránce se jedná o nový volební řád, nikoli o novelu stávajícího volebního řádu. 

Zásadní obsahovou změnou je, že navrhovaný volební řád zavádí možnost hlasování 

elektronickým způsobem při volbách do AS FES. Návrh tak reaguje na technické umožnění 

tohoto způsobu hlasování na Univerzitě Pardubice. Úprava elektronického hlasování byla 

na Univerzitě realizována ve VŘ AS UPCE, VŘ AS DFJP a VŘ AS FZS. Návrh volebního řádu 

AS FES obsahově vychází z těchto dříve schválených předpisů.  

Návrh byl předem projednán s právním oddělením univerzity, které s ním vyslovilo souhlas.  

Předsedkyně Legislativní komise AS UPCE doc. Komersová uvedla, že legislativní komise 

tento materiál projednala a doporučuje jej k přijetí v předloženém znění. 

Dr. Bělina konstatoval, že k předloženému materiálu obdržel písemně souhlasné stanovisko 

rektora.  

K tomuto bodu neproběhla žádaná diskuse. 

Návrh na usnesení:  

Akademický senát Univerzity Pardubice projednal a schvaluje Volební řád Akademického 

senátu Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice v předloženém znění. 

Hlasování se účastnilo 20 senátorů. 

Hlasování: 20 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

Dr. Bělina konstatoval, že návrh usnesení byl přijat.  

7. Návrh Volebního řádu Akademického senátu Fakulty chemicko-technologické 

Univerzity Pardubice. 

Předseda AS FChT UPCE doc. Adam se ujal slova a představil návrh Volebního řádu AS FChT 

UPCE. 

Navržený dokument reaguje na podněty vyplývající z aktuální situace a byly inspirovány 

aktuálně platnými dokumenty AS UPCE. Dalším důvodem pro předložení návrhu byla snaha 

o sjednocení volebních a jednacích řádů akademickými senáty jednotlivých fakult Univerzity 

Pardubice. 
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Návrh byl předem posouzen právním oddělením UPCE, dne 31. 1. 2022 byl zpřístupněn členům 

Legislativní komise AS UPCE a na 12. zasedání AS FChT UPCE byl projednán a schválen.  

Předsedkyně Legislativní komise AS UPCE doc. Komersová uvedla, že legislativní komise 

tento materiál projednala a doporučuje jej k přijetí v předloženém znění. 

Dr. Bělina konstatoval, že k předloženému materiálu obdržel písemně souhlasné stanovisko 

rektora.  

K tomuto bodu neproběhla žádaná diskuse. 

Návrh na usnesení:  

Akademický senát Univerzity Pardubice projednal a schválil Volební řád Akademického senátu 

Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice v předloženém znění. 

Hlasování se účastnilo 20 senátorů. 

Hlasování: 20 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

Dr. Bělina konstatoval, že návrh usnesení byl přijat.  

8. Návrh Jednacího řádu Akademického senátu Fakulty chemicko-technologické 

Univerzity Pardubice. 

Předseda AS FChT UPCE doc. Adam se ujal slova a představil návrh Jednacího řádu AS FChT 

UPCE. 

Navržený dokument, stejně jako návrh Volebního řádu AS FChT UPCE, reaguje na podněty 

vyplývající z aktuální situace a byl inspirován aktuálně platnými dokumenty Akademického 

senátu Univerzity Pardubice.  

Návrh byl předem posouzen právním oddělením UPCE, dne 31. 1. 2022 byl zpřístupněn členům 

Legislativní komise AS UPCE a na 12. zasedání AS FChT UPCE byl projednán a schválen.  

Dr. Bělina konstatoval, že k předloženému materiálu obdržel písemně souhlasné stanovisko 

rektora.  

Předsedkyně Legislativní komise AS UPCE doc. Komersová uvedla, že legislativní komise 

tento materiál projednala a doporučuje jej k přijetí v předloženém znění. 

Doc. Komersová poděkovala členům legislativní komise za jejich úsilí a odbornou práci 

při projednávání výše zmíněných dokumentů.  

Doc. Adam poděkoval všem členům legislativní komise za vznesení připomínek k navrženým 

materiálům, které přispěly ke zvýšení kvality těchto dokumentů. 

K tomuto bodu neproběhla žádaná diskuse. 

Návrh na usnesení:  

Akademický senát Univerzity Pardubice projednal a schválil Jednací řád Akademického senátu 

Fakulty chemicko-technologické Univerzity Pardubice v předloženém znění. 

Hlasování se účastnilo 20 senátorů. 

Hlasování: 20 PRO, 0 PROTI, 0 SE ZDRŽEL. 

Dr. Bělina konstatoval, že návrh usnesení byl přijat.  
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9. Různé. 

dr. Bělina 

- informoval o proběhlých diskusích s rektorem univerzity, děkanem FR a předsedou 

AS FR týkajících se počtu senátorů v AS UPCE za jednotlivé fakulty. 

Tato problematika bude dále diskutována.  

K tomuto bodu zazněla diskuse, ve které vystoupil doc. Fischer a Ing. Šlapák. 

- informoval o zřízení nové záložky na webových stránkách se jmenným seznamem členů 

jednotlivých komisí AS UPCE. Jmenný seznam bude spravovat předsednictvo 

akademického senátu ve spolupráci s předsedy jednotlivých komisí. Ke členství 

v komisi se senátoři mohou přihlásit během zasedání AS UPCE. Senátor Ing. Šohajek 

se přihlásil za člena Ekonomické komise AS UPCE. Doc. Komersová vystoupila 

s dotazem na odvolání neaktivního člena v legislativní komisi. Dotaz zodpověděl 

dr. Bělina. 

- informoval o projednání a schválení termínů zasedání AS UPCE v tomto kalendářním 

roce. Uvedl, že zasedání AS UPCE by se měla uskutečnit v následujících termínech: 

17. 5. 2022, 14. 6. 2022, 4. 10. 2022 a 22. 11. 2022. Vzhledem k rozpočtovému 

provizoriu a s tím související prodlevě a nejistotě ohledně předpokládaného data 

schvalování rozpočtu univerzity a výročních zpráv o činnosti a hospodaření univerzity 

však zároveň požádal senátory o vyhrazení alternativních termínů zasedání také 

ve dnech 24. 5. 2022 a 7. 6. 2022. Dále pak dr. Bělina upozornil na skutečnost, že termín 

lednového zasedání se uskuteční v souladu s Jednacím řádem AS UPCE po volbách 

do akademického senátu na podzim roku 2022. K tomuto bodu zazněla diskuse, ve které 

vystoupil doc. Fischer a dr. Bělina. Informace doplnil rektor prof. Čapek. 

- požádal rektora, aby v souvislosti se změnami, kterými v poslední době prochází 

univerzitní kampus, seznámil senátory s celkovou koncepcí kampusu, s postupem jeho 

budování a plány do budoucna. Prof. Čapek přednesl k danému tématu prezentaci. 

Poté zazněla diskuse, ve které vystoupil dr. Michálek a Ing. Gabriel. Diskuse se týkala 

finálního stavu úprav prostranství před DFJP a budovy bývalé Telegrafie. 

Dále vystoupila senátorka dr. Kudláčková, v zastoupení pracovníků DFJP, s dotazem, 

který se týkal vyhrazeného parkování pro zaměstnance a obnovení funkce závor 

na parkovišti u menzy. Dotaz zodpověděl prof. Čapek a Ing. Gabriel. V následující 

diskusi vystoupil dr. Kleprlík, Ing. Šlapák, prof. Čapek a Ing. Gabriel. Závěrem 

se dr. Bělina s prof. Čapkem domluvili na obdobném způsobu informování senátorů 

o realizaci investičních akcí i v budoucnu. 

- informoval o příštím zasedání senátu, které se uskuteční dne 17. května 2022. 

Předseda dr. Bělina oslovil předsedu Studentské rady Univerzity Pardubice Bc. Leinwebera, 

aby apeloval na senátory z řad studentů ohledně jejich účasti na zasedání AS UPCE. Dr. Bělina 

bude obdobně apelovat na senátory z řad akademických pracovníků. Dr. Bělina poděkoval 

všem přítomným senátorům za účast na 16. zasedání, nastínil činnost senátu pro nejbližší 

období a zasedání ukončil. 

Zapsala: Ing. Michaela Jeníčková 

 

 

                                                                   Ing. Petr Bělina, Ph.D., 

                                                                předseda AS UPCE        


